
Jagt på Hessel 30. oktober 2010

Så gik turen igen til Hessel for Aalborg Rideselskab. Denne gang var vi 5 afsted, det var Åse, Jan, 
Lene, Gitte og Per der alle kunne se frem til en god og vel tilrettelagt jagt. Der var lidt tvivl om hvor
mange der kom, men som Bjarne fra Jysk Jagt havde sagt, har I hørt fra Aalborg Rideselskab, der 
kommer ihvertfald nogle. Det var en skøn fornemmelse, at man i hestekredse er begyndt at kende 
os.

Vi var alle i hovedfeltet, det fik sveden frem på nogle af os, det lød pludseligt lidt højt, hurtigt og 
farligt. Men det gik rigtig godt for os alle, Gittes datter tog havldelen af turen og blev erstattet af 
Gitte i pausen. Rigtig godt gået til begge, da det kun er deres anden jagt.

Vi startede som sædvanligt med kaffe, rundstykker, en lille en til nerverne, bordet blev dækket som 
det plejer på Åses køler og det tiltrak som altid lidt ekstra folk.

Derefter opsadling og samling hvor vi fik reglerne at vide før Bjarne kunne blæse til start. Der var 
14 stk i hovedfeltet, som blev ført an af 2 meget dygtige ræve og Bjarne som Master. Derefter kom 
følgefeltet med ca. 20 stk.

Alle springene på nær et, var opsatte spring på åben mark, det krævede noget kun at holde styr på 
de friske heste, når der nu var udsigt til en god lang mark. Men det gik rigtig godt, alle ARS erne 
blev i sadlen, så der var ingen affaldsøl denne gang.

Efter jagten var der rævehalejagt, ingen ARS er var heldige at finde den, og derefter blev der kaldt 
til samling på gårdspladsen igen. Jagten blev blæst af og der blev takket for god ro og orden. 
Derefter kunne vi sadle af og ordne heste, inden vi fik en dejlig varm portion suppe.

Vi fra Aalborg Rideselskab siger tak for en god og hyggelig dag, og det er bestemt ikke sidste gang 
vi tager til turen til Hessel med heste i traileren.Så gik turen igen til Hessel for Aalborg Rideselskab.
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